

2018年1月：中文组学习圈

赛中心里最重要的人是谁？

博扎尼先生（Bozzani）是斯瓦米的热诚信徒。他于 2005 年在洛杉矶举行的区域新员工入职培训班里分享了以下内容：

“希斯洛普博士（Dr.Hislop）和几位美国赛组织的成员与峇峇坐在会面室里。祂耐心地听了我们每一个人的报告之后，峇峇向我们提出一个问题。‘赛中心里最重要的人是谁？’对这似乎很简单的问题，我们一个个轮流回答。

信徒 ： 主席，斯瓦米。
斯瓦米 ： 不是。
信徒 ： 灵修主任，斯瓦米。
斯瓦米 ： 不是。
信徒 ： 是你，斯瓦米。
斯瓦米 ： 不是，不是。

很明显的，我们的回答不见得正确。我们请求峇峇给我们启示。峇峇亲切地说道：‘最后一个走进中心的人就是最重要的人。’

因此，亲爱的新员工们，要把每个走进你中心的人当着最重要的人来看待。他们是最需要你的爱语和热情欢迎的人！”

问题：

1. 你公司里的一位同事对你的赛中心时有所闻，特别是其卓越的服务活动和多信仰聚会。他想到中心参观。我们要怎样才能让他在中心里感到受欢迎？【公开讨论】
2. 你的赛中心如何使不同信仰的人感到受欢迎？你在这方面有什么贡献？【顺序讲述】
3. 在你的中心里，你有看过某个人或团体感到不受欢迎？如何做得更好？【公开讨论】
4. 斯瓦米说：“赛组织的成员必须以‘大家都是那唯一的神的儿女’的坚定信念去执行他们的工作。我们要以怎样的实际方式在赛中心实行这个信息？【顺序讲述】

January 2018: SCA Study Circle

Who is the most important person in a Sai Centre?

Mr. Bozzani, an ardent devotee of Swami shared the following during the new Regional officers' orientation in 2005, Los Angeles, CA:

"Dr. Hislop and few other members of the American Sai Organization were seated in the interview room with Baba. After listening patiently to the updates from each one of us, Baba asked us this question. 'Who is the most important person in a Sai Centre?' We all took turns to answer what seemed to be a simple question.

Devotee : President, Swami.
Swami : No.
Devotee : Devotional Coordinator, Swami.
Swami : No.
Devotee : You, Swami!
Swami : No, no.

It seemed obvious that we were not in the right track and requested Baba to enlighten us. Baba then very sweetly said, 'the last person who walks in through the doors of the Centre is the most important person.'

So dear new officers, make sure you treat everyone who walks into your centre as the most important person. They are the ones who are most in need of your loving words and warm welcome!"

Questions:

1. You have this colleague at work who has heard a lot about the Sai Centre, especially the wonderful service activities and the multi faith gathering, and they want to attend the centre. How can we make sure that he/she feels welcome at the Centre? 【Open discussion】
2. What does your Sai Centre do to make people of all faiths feel welcome? What has your contribution been to ensure this? 【Sequential narration】
3. Have you witnessed an instance in your Centre where a particular person or a group did not feel welcome in the Centre? What could have been done differently to make the situation better? 【Open discussion】
4. Swami says, "Members of the Sai Organization must carry on their work with the firm faith that all are the children of one God." How can we live this message in a practical way at the Sai Centre level? 【Sequential narration】

Source: *Living in Sai*, Study Circle Guide
Sai Young Adults, USA

主持者指南 Facilitator Notes:

总结 Concluding Thoughts

If times permits, carry out the following Q&A.

若有足够的时间，执行以下的问答环节。

The following questions are for each individual to reflect on. The answers can be shared as well depending on the inclination of the group.

以下的问题可作为个人反思。根据小组的意向，答案可供分享。

- Reflect on your own personal spiritual journey. Would you be where you are without actively participating in Sai Centre activities?
反思你自己的修行之旅。如果没有积极参加赛中心活动，你会有今天吗？
- How often do you attend Sai Centre gatherings (bhajan sessions, study circles, etc.)? As an individual member of the Sai Centre, what steps can you take to ensure your regular participation in Sai Centre activities?
你多久参加一次赛中心聚会（峇赞、学习圈等等）？作为赛中心的一员，你可以采取什么步骤来确保你经常参加赛中心的活动？
- Make a note of these commitments in your personal diary or outlook calendar. Give yourself a timeline of 3 - 6 months to put these steps into practice.
在个人日记或电子日历里，写下这些承诺。给自己 3 至 6 个月的时间去把这些步骤付诸行动。
- Take a few moments and ask Swami to guide your Sai Centre and all its members so that it could be the ideal Sai Centre that He envisioned.
花一点时间，请求斯瓦米指引你的赛中心及所有成员，让它成为斯瓦米所向往的理想赛中心。